
Referat af bestyrelsesmøde d.24. juni 2021

Deltagere: Kresten, Rie, Bertram, Søren og Eva

1. Nye medlemmer

Bestyrelsen hilste på de nye medlemmer, der overtager have 81 d. 1/7.

2. Havemandens skur

Trods mange deltagere og livlig aktivitet i arbejdsweekenden blev renoveringen af
havemandens skur ikke færdig. Bestyrelsen aftaler med Marttin, at han bliver betalt for at
færdiggøre arbejdet.

3. Bump

“Prøvebumpet” på Rosengangen skulle have været lavet i uge 24. Anlægsgartneren har
ikke kunnet overholde aftalen pga sygdom. Han har lovet, at arbejdet bliver udført mandag i
uge 26.

4. Skaterbane og Petanquebane

Samme anlægsgartner har sendt et tilbud på fjernelse af skaterbanen og etablering af en
petanquebane. Vi synes, det ser dyrt ud og indhenter et tilbud mere.

5. Støj

På baggrund af støjingeniørens rapport har vi brug for professionelle anbefalinger til
løsning af problemet. Vi beder samme støjingeniør om et tilbud på, hvad det vil koste at
give os anbefalinger på mulige løsningsmodeller på baggrund af nogle specifikke
spørgsmål, vi udformer til ham.

6. Ændering i bygningsreglement

Der er sket en ændring i bygningsreglementet, der kan gøre det vanskeligere og dyrere at
få byggetilladelse. Konsekvenserne er endnu uklare. Bestyrelsen samarbejder med de
øvrige haveforeninger om at få afklaret betydningen af de nye regler. Samtidig undersøges
muligheden for at udfordre ændringerne.

Vi opfordrer alle medlemmer til at kontakte bestyrelsen, hvis I går med byggeplaner.



7. Skidtrundedato

Bestyrelsen går skidtrunde d. 28/6. kl. 16.30.

Serviceinfo til nye medlemmer: På skidtrunden tjekkes det at hække er klippet til korrekt
højde (180 cm), at der er klippet til korrekt bredde på havegangen (3 m) og at der er luget
under hækkene.

8. Næste bestyrelsesmøde:

28/7 kl. 10 hos Rie have 50

Ref. Eva


